
LÄTTLÄST

MTM:S INFORMATIONSSERIE

Lättläst för vuxna
Information om lättlästa böcker och nyheter



Lättlästa böcker
Det finns lättlästa böcker 
som är skrivna med korta, vanliga ord. 
Handlingen är enkel 
och böckerna har ofta bilder.

Det finns lättlästa böcker
för både barn och vuxna.

Du kan låna böckerna på biblioteket
eller köpa dem i bokhandeln.

Böckerna finns att läsa som tryckta böcker.
Du kan också lyssna på dem
som ljudböcker och talböcker.



Lättlästa nyheter
8 Sidor är en lättläst tidning
med nyheter. Den tryckta tidningen
kommer en gång i veckan.
Den finns ofta på biblioteket
och du kan prenumerera på den.

Du kan också läsa 8 Sidor
gratis på sajten 8sidor.se
och i appen 8 Sidor.

Tidningen finns också
som taltidning och i punktskrift.
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Vill du veta mer  
om lättlästa böcker?
Personalen på biblioteket  
berättar gärna mer 
och hjälper dig att hitta böcker. 
Du kan också läsa mer om böckerna 
på bokförlagens sajter: 
ll-forlaget.se  
vilja forlag.se  
easypeasypublishing.se
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MTM ger ut lättlästa böcker och nyheter.  
Vi gör talböcker att lyssna på i Legimus.  
Vi gör böcker på punktskrift  
att läsa med fingrarna.

www.mtm.se l 040–653 27 00

https://ll-forlaget.se/
www.viljaforlag.se
https://www.easypeasypublishing.se/

